



PROFESSIONAL
LINES WORLD

الملف

التعريفي

COMPANY PROFILE

من نحن؟



تأسست **مؤسسة عالم الخطوط الاحترافية** عام 2024م كجهة متخصصة في النقل، الاستيراد، التصدير، والشحن، وذلك بهدف تقديم خدمات لوجستية متكاملة وفق أعلى المعايير العالمية. تم بناء المؤسسة استناداً إلى خبرات نخبة من المحترفين في المجال، الذين كرسوا جهودهم لتطوير قطاع التجارة الدولية والخدمات اللوجستية، مما جعل المؤسسة واحدة من الخيارات الموثوقة للعملاء في عدن وخارجها. تتميز بحلول عملية ومرنة تلبي احتياجات الشركات والأفراد، مع التركيز على السرعة، الدقة، والتكلفة المناسبة لضمان تجربة سلسة وناجحة في عمليات الاستيراد والتصدير.



Who Are We?

Established in 2024, Professional Lines World is a specialized entity in transportation, import, export, and shipping, aiming to provide comprehensive logistics services that meet the highest global standards.

Our foundation is built on the expertise of a select group of professionals dedicated to advancing international trade and logistics services. This dedication has made us a trusted choice for clients in Aden and beyond.

We excel in delivering practical and flexible solutions tailored to the needs of businesses and individuals, focusing on speed, accuracy, and cost-effectiveness to ensure a seamless and successful experience in import and export operations.



PROFESSIONAL
LINES WORLD



رؤيتنا :

نتطلع إلى أن نكون المؤسسة الرائدة والأولى في مجال الاستيراد والتصدير والشحن في الشرق الأوسط والعالم، عبر تقديم خدمات احترافية متكاملة تساعد الشركات على تحقيق نمو مستدام وتعزيز حضورها في الأسواق العالمية.

Our Vision :

To become the leading and most prominent organization in import, export, and shipping across the Middle East and the world, providing integrated professional services that help businesses achieve sustainable growth and strengthen their presence in global markets.



رسالتنا :

نهدف إلى تقديم خدمات لوجستية متكاملة وذات جودة عالية تلبى احتياجات عملائنا في مختلف دول العالم، مع الالتزام بأعلى معايير الكفاءة، الدقة، والاحترافية لضمان تجربة متميزة لكل عميل.

Our Mission :

Our mission is to deliver high-quality, integrated logistics services that cater to our clients' needs worldwide. We are committed to upholding the highest standards of efficiency, accuracy, and professionalism to ensure an exceptional experience for every client.

أهدافنا :

01

توسيع نطاق خدماتنا ليشمل جميع أنواع الاستيراد والتصدير، بما في ذلك المعدات الثقيلة والخفيفة، مع ضمان أفضل المعايير التشغيلية.

02

توفير حلول اقتصادية تنافسية تلائم جميع فئات العملاء، بدءًا من الشركات الكبرى وصولًا إلى الأفراد والمشاريع الناشئة.

03

تعزيز ثقة العملاء من خلال تقديم خدمة موثوقة وذات جودة عالية، تضمن لهم تجربة سلسلة ومريحة في عمليات النقل والاستيراد.

04

الحصول على شهادة الأيزو العالمية خلال العام الأول من التشغيل، مما يعكس التزامنا بمعايير الجودة العالمية.

05

إنشاء شبكة علاقات عمل قوية تضم 100 شراكة استراتيجية مع شركات ومؤسسات محلية ودولية خلال أول عامين من العمل.



Our Objectives

Expand our services to cover all types of import and export, including heavy and light equipment, while ensuring the best operational standards.

01

Provide competitive economic solutions suitable for all customer segments, from major corporations to individuals and startups.

02

Strengthen customer trust by offering reliable, high-quality services that ensure a smooth and convenient experience in transportation and import operations.

03

Achieve ISO certification within the first year of operation, reflecting our commitment to global quality standards.

04

Build a robust network of 100 strategic partnerships with local and international companies within the first two years.

05





Our Global Network :

شبكةنا العالمية :



تمتلك المؤسسة شبكة شحن دولية متكاملة تغطي الأسواق الرئيسية حول العالم، مما يمكننا من توفير خدمات لوجستية موثوقة وفعالة في كل من:

We operate an integrated international shipping network that spans key markets around the globe, enabling us to provide reliable and efficient logistics services in the following regions:

- الشرق الأوسط: السعودية - الإمارات - عمان - الأردن
- آسيا: الهند - الصين - تركيا
- أفريقيا: نيجيريا
- أوروبا: المملكة المتحدة (بريطانيا)

- 
- 🌐 Middle East: Saudi Arabia - UAE - Oman - Jordan
 - 🌐 Asia: India - China - Turkey
 - 🌐 Africa: Nigeria
 - 🌐 Europe: United Kingdom

نحرص على توفير شراكات استراتيجية مع كبرى الشركات العالمية لضمان سرعة وكفاءة عمليات الشحن والاستيراد والتصدير.

We prioritize establishing strategic partnerships with major global companies to ensure the speed and efficiency of shipping, import, and export operations.

خدماتنا:

نقدم مجموعة شاملة من الخدمات اللوجستية والتجارية التي تساعد الشركات على النمو والتوسع في الأسواق العالمية، وتشمل:

1 الشحن والنقل الدولي

الشحن البحري: نوفر حلول شحن بحرية آمنة وفعالة، مع خيارات متعددة للحاويات حسب احتياجات العملاء.

الشحن الجوي: خدمة شحن جوي سريعة للمستوردين والمصدرين الذين يحتاجون إلى توصيل سريع وآمن.

النقل الإقليمي بالشاحنات: نقل موثوق وسريع بين الدول المجاورة عبر أسطول شاحنات مجهز بأحدث التقنيات.

SSSIONAL
WORLD



Our Services :



We offer a comprehensive range of logistics and commercial services to help businesses grow and expand in global markets, including:

1 International Shipping and Transportation

Sea Freight : Secure and efficient maritime shipping solutions, with various container options to meet client needs.

Air Freight : Fast and secure air shipping services for importers and exporters requiring quick delivery.

Regional Truck Transportation : Reliable and swift transportation between neighboring countries through a fleet equipped with the latest technologies.



PROFE
LINES



2 إدارة المستودعات والتخزين

المستودعات الإقليمية: توفير مساحات تخزين مجهزة بأحدث التقنيات للحفاظ على المنتجات وفق أعلى معايير السلامة والجودة.
إدارة المخزون: خدمات تخزين مرنة تتيح للشركات إدارة مخزونها بكفاءة، وتقليل التكاليف التشغيلية.

3 الاستيراد والتصدير

استيراد الملابس: توفير خطوط إنتاج عالمية في مجال الأزياء والملابس بجودة عالية وأسعار تنافسية.
استيراد الأثاث المكتبي والمنزلي: شحن واستيراد الأثاث من أفضل الموردين في الصين، تركيا، وأوروبا مع خيارات متنوعة تناسب جميع الاحتياجات.
استيراد المواد الكهربائية والإلكترونية: نوفر منتجات إلكترونية ومعدات كهربائية حديثة بأعلى معايير الجودة.
استيراد أنظمة الطاقة الشمسية: توفير ألواح شمسية، بطاريات، ومستلزمات الطاقة المتجددة لتلبية احتياجات السوق المتزايدة في هذا المجال.

2 Warehouse Management and Storage

Regional Warehouses: Storage spaces equipped with cutting-edge technology to maintain products according to the highest safety and quality standards.

Inventory Management: Flexible storage services that allow businesses to efficiently manage inventory and reduce operational costs.

3 Import and Export

Clothing Import : Providing global production lines in the fashion and apparel industry with high quality and competitive prices.

Furniture Import : Shipping and importing office and home furniture from top suppliers in China, Turkey, and Europe with diverse options to suit all needs.

Electrical and Electronic Equipment Import : Supplying modern electronic products and electrical equipment that meet the highest quality standards.

Solar Energy Systems Import : Offering solar panels, batteries, and renewable energy supplies to meet the growing market demand in this sector.



FAST ZONE

A Fully Integrated Workspace :

is an advanced workspace equipped with premium offices and modern meeting rooms, making it the perfect venue for entrepreneurs, companies, and institutions to host meetings, seminars, conferences, and events.

Designed to foster a flexible and productive work environment, it offers state-of-the-art facilities tailored to meet all user needs.

مساحة عمل متكاملة :

هي مساحة عمل متطورة مجهزة بأفضل المكاتب وغرف الاجتماعات الحديثة، مما يجعلها المكان المثالي لرجال الأعمال، الشركات، والمؤسسات الراغبة في إقامة الاجتماعات، الندوات، المؤتمرات، والفعاليات المختلفة.

تم تصميم هذه المساحة لتوفير بيئة عمل مرنة ومحفزة للإنتاجية، مع مرافق مجهزة بأحدث التقنيات لتلبية جميع احتياجات المستخدمين.





MAERSK
SEALAND

MAERSK

MAERSK

P&O
VARD

MAERSK
SEALAND

MAERSK

MAERSK
SEALAND

MAERSK
SEALAND

NVNU
48-88/20/5

MAERSK
SEALAND

CRONOS

EVER

MAERSK

EVER

EVER

MAERSK

MAERSK

EVER

EVER

EVER
MAERSK
SEALAND

MAERSK
SEALAND

MAERSK
SEALAND

MAERSK
SEALAND

MAERSK
SEALAND

لماذا تختار مؤسسة عالم الخطوط الاحترافية؟

- ✓ خبرة واسعة في مجال الاستيراد والتصدير والشحن الدولي.
- ✓ أسعار تنافسية تناسب جميع الفئات.
- ✓ التزام بمعايير الجودة العالمية والسرعة في التنفيذ.
- ✓ خدمة عملاء متاحة على مدار الساعة لضمان رضا العملاء.
- ✓ شراكات قوية مع كبرى الشركات العالمية في مختلف القطاعات.



Why Choose Professional Lines World?

- ✓ Extensive experience in international import, export, and shipping.
- ✓ Competitive pricing to suit all categories.
- ✓ Commitment to global quality standards and timely execution.
- ✓ 24/7 customer service to ensure client satisfaction.
- ✓ Strong partnerships with leading global companies across various sectors.



اليمن +967 782960111 Khaled@life-bread.com عمان-الفيحص-الدور الثالث
عدن - مديرية البريقة - برج اليمن والكويت الدور الخامس شقة رقم 504 +962 0781351572
صنعاء - شارع الستين info@prolinesworld.com www.@prolinesworld.com +966 0536483041